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Koosolekul osalesid kõikide Järvamaa PIK-I ühingute esindajad ja EPI Fondist Hr. Gennadi 
Vaher ja pr. Liidia Lill. 
(osalejate nimekiri lisas). 
 
Vastavalt Järvamaa Puuetega Koja põhikirja punktile 22 on koosolek otsustusvõimeline. 
 
 Koosoleku juhatajaks valiti Ülo Paas ja protokollijaks Katrin Rei. 
 
 
PÄEVAKORD: 
 

1. 2014.a.Fondi eelarve jaotus ühingute lõikes 
2. Järvamaa PIK juhatuse valimine. 
3. Arengukava koostamine 
4. 2014.aasta üritused 
 
 

1. Reuma- ja Diabeetikute Seltsi juhatuse esimees teeb ettepaneku muuta päevakorda 
seoses Koja volitustega. (Materjalid lisas). 

Ülo Paas tutvustab Koja rahastamise põhimõtteid ühingutele raha jaotumisest 2014.aastal. 
Gennadi Vaher selgitab EPI Fondi raha jagamisest. Baasosa 45%, olenevalt liikmete arvust 
30%, muud allikad 25%. 
Eevi Sikstusele on arusaamatu fondi baasosa jagamise põhimõte. 
 
Hääletamine Fondi raha jagamine 2014.a. Poolt 10 ühingu , vastu 2 ühingu häält, otsus 
2014.a. rahastamise osas vastu võetud. (Tabel rahastamise osas lisas). 
 
2. Järvamaa PIK-I juhatuse valimine. 
Hetkel on Järvamaa PIK-I põhikirjas 1 liikmeline juhatus. 
 Eevi Sikstus teeb ettepaneku muuta põhikirja seoses juhatuse liikmete arvuga ja teeb 
ettepaneku kutsuda Koja juhatusse Rainer Eidemiller või Maiko Keskküla. (Vt. Lisad) 
Astrid Ujok teeb ettepaneku panna hääletusele, kes on poolt, et muuta põhikirja ja teha 
juhatus 3 liikmeliseks. 
 
Hääletus: Poolt 2 ühingu esindajad, vastu 10 ühingu esindajad. 
 
Üldkoosolek võtab vastu otsuse jätta Järvamaa PIK-I juhatus 1 liikmeliseks. Põhjendus: 
Ühingute koostöös pole probleeme ja kõik toimingud toimivad korrektselt. 
 
Ettepanek: pikendada Ülo Paasi volitusi Järvamaa PIK-I juhatuse esimehena 4 aastaks 



 
Hääletus: poolt 10 ühingut, erapooletuid 2 ühingut. 
 
Üldkoosolek võtab vastu otsuse pikendada Hr. Ülo Paasi volitusi juhatuse esimehena 
järgnevaks 4 aastaks. 
 
Revisjonikomisjoni valimine. 
Eevi Sikstus küsib, mida on Koda korda saatnud. Reuma- ja Diabeedi Seltsi esimees avaldab 
soovi osaleda revisjonikomisjoni töös ja annab selleks oma suulise nõusoleku. 
Ettepanek pikendada Priit Jürjo osalust revisjonikomisjoni töös. 
Hääletamine: Eevi Sikstuse osalemises revisjonikomisjoni töös. Poolt kõik ühingud. 
                      Priit Jürjo osalemine revisjonikomisjoni töös. Poolt kõik ühingud. 
 
Üldkoosolek võtab vastu otsuse kinnitada Eevi Sikstus ja Priit Jürjo revisjonikomisjoni 
liikmeteks võrdsete õigustega. Dokumentide kontrollimine ja läbivaatamine toimub 
Järvamaa PIK-I ruumides. 
 
 
3. Arengukava arutelu ja vastuvõttmine lükati edasi järgmisele üldkoosolekule. 

 
 
4. Ülo Paas tutvustab 2014 aasta ürituste plaani. 
Läänemaa PIK-I külastamine ja töökogemuste vahetamine seltside esindajatega. 
Sõita Rakverre Puuetega Inimeste päeva ühisüritusele Rakvere PIK-I liikmetega. 
Suvine perepäev Metsajõel, kus osalevad ka pereliikmed. 
Märtsis tähistada naistepäeva. 
Hääletamine: Poolt 10 ühingut, erapooletuid 2 ühingut. 
Ühingu juhtide ettepanekud milliseid ühisüritusi korraldada veel 2014.a.   
Koos Tööhõiveametiga ja MTÜ Süda-Eesti Sotsiaalkeskusega läbi viia kursus puuetega 
inimeste tööturule sisenemiseks. 
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